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    HOTĂRÂREA   Nr.  387                                                       Data: 22.12.2022 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 21 noiembrie 2022 

 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  22.12.2022. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 97459/13.12.2022 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, 

precum și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  

Local al Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 21 noiembrie 2022;    

             Având în vedere Raportul de specialitate nr. 97476/13.12.2022 al Compartimentului Relații 

Consiliul Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  

Săcele;     

În temeiul art. 129 alin. (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1)  și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele din 

data de 21 noiembrie 2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                     SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

   Ing. CREȚU VALENTIN                                                    C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 19   voturi  pentru,  0  împotrivă, 0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19 

 

 Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentului Relații Consiliul Local 

 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                 Anexă la H.C.L. nr. 387/22.12.2022 

 

               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 21.11.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și 

s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 

17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având 

următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 27 octombrie 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 3 noiembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 10 noiembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna octombrie 2022 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 

decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea de burse elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din 

Municipiul Săcele pentru anul şcolar 2022-2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar la constituirea familiei - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 17.772,54 lei făra T.V.A. din bugetul Regiei Publice Locale a 

Pădurilor Săcele R.A. către Primaria Municipiului Săcele, cu titlul de sponsorizare,  reprezentând pomi de 

Craciun - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea reactualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Rețea de apă cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 

„Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 

realizarea obiectivului - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea reactualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții „Rețea de canalizare menajeră cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național 
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de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 

local pentru realizarea obiectivului- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire complex comercial și hale de 

producție și depozitare”, strada Câmpului, Municipiul Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Cimitir Municipal (Extinderea 

cimitirului de pe strada Tărlungului)”, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Hală dezmembrări auto și hală depozitare”, 

strada Toamnei, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4. 

13. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 78 /27.05.2010 privind 

aprobarea atribuirii de denumiri de străzi - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre pentru reactualizarea Regulamentului privind repartizarea, închirierea și 

exploatarea locuintelor sociale și a altor spații cu destinația de locuință aflate în patrimoniul si 

administrarea Municipiului Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situate în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, parter,  ap. 3 către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a  

imobilului înscris în CF nr. 107082 Săcele, nr. cad. 1162/1/1/3,  

nr. top.  7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/1/3, în suprafață de 21 mp, situat în Municipiul Săcele,  

zona pieții Electroprecizia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului  

categoria de folosință drum de exploatare - DE 1390/2 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind reactualizarea indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ,,Investiții  pentru  

dezvoltarea și modernizarea infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea publică a Municipiului 

Săcele”, aprobați prin H.C.L. nr. 82/06.04.2017 și modificați prin H.C.L. nr. 30/28.02.2019 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

              Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 109296 Săcele, nr. 

cadastral 109296,  în suprafață de 441 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 115485 Săcele, nr. 

cadastral 115485, în suprafață de 425 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 119771 Săcele, nr. 

cadastral 119771, în suprafață de 100 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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22. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 113310 Săcele, nr. 

cadastral 113310  în suprafață de 15800 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 113373 Săcele, nr. 

cadastral 113373, în suprafață de 25000 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 119814 

Săcele, nr. cadastral 119814 în suprafață de 1970 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul 

privat - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 119502 

Săcele, nr. cadastral 119502  în suprafață de 1130 mp și construcția C1- casă de lemn 40 mp  

proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

26. Diverse. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget,  Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

          - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                    - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin – Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, Circulație 

Rutieră, Evidența Persoanei 

         - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

         - d-l Robu Adrian – Șef SPCLEP 

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                   - d-na Vaida Marcela –  consilier Biroul Investiții  

                   - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - d-l Iacob Mădălin – insp.  Biroul Cultură Tineret Sport Turism 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic. 

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Crețu Valentin. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și anunță că  pentru a se înscrie la cuvânt, cei prezenți 

în sala de ședință, trebuie să completeze un formular cu privire la protecția datelor cu caracter personal, după care  

dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți 18 consilieri locali, din totalul de 19 consilieri locali în funcție, absentând d-l consilier local Gîndac 

Nicolae.    

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

            D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  
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          26.  Proiect de hotărâre privind actualizarea documentației tehnico-economice și a  indicatorilor tehnico-

economici pentru investiția ,,Construire locuințe sociale în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov” 

– inițiator Primar Ing. Popa Virgil; 

          27.  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Construire 

locuințe sociale în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov” – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

           28. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Procedurii privind acordarea de premii 

elevilor/tinerilor/sportivilor/antrenorilor cu domiciliul în Municipiul Săcele, care au obținut medalii de aur, argint, 

bronz la Campionatele Naționale, Sud-Est Europene/Balcanice/Central Europene, Europene, Mondiale sau la 

Jocurile Olimpice– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

             D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (18 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 27 octombrie 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-l consilier local Costea Cătălin Ionuț nu participă la vot 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-l consilier local Costea Cătălin Ionuț 

nu participă la vot). H.C.L. nr.  353. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 3 noiembrie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  354. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 10 noiembrie 2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-na  consilier local Paniti Izabella nu a participat la ședință 

și nu participă nici la vot 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  355. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna octombrie 2022 pentru cadrele didactice şi personalul 

didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 356. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de hotărâre 

privind acordarea de burse elevilor din învăţământul preuniversitar de stat din Municipiul Săcele pentru anul şcolar 

2022-2023.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 357. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea acordării unui sprijin financiar la constituirea familiei.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 358. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind alocarea sumei de 17.772,54 lei făra T.V.A. din bugetul Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A. 

către Primaria Municipiului Săcele, cu titlul de sponsorizare,  reprezentând pomi de Craciun. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 359. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea reactualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Rețea de apă 

cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 

sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 360. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea reactualizării indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Rețea de canalizare 

menajeră cartier Cernatu”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum 

și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 361. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire complex comercial și hale de producție și depozitare”, 

strada Câmpului, Municipiul Săcele.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că nu se mai doresc discuții întrucât a clarificat cu d-na Secretar 

General  în ședința pe comisii de specialitate. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 362. 
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       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Cimitir Municipal (Extinderea cimitirului de pe strada 

Tărlungului)”, Municipiul Săcele. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 363. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal ,,Hală dezmembrări auto și hală depozitare”, strada 

Toamnei, Municipiul Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 364. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în H.C.L. nr. 78 /27.05.2010 privind aprobarea atribuirii de 

 denumiri de străzi. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 365. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru reactualizarea Regulamentului privind repartizarea, închirierea și exploatarea locuintelor sociale și a altor 

spații cu destinația de locuință aflate în patrimoniul si administrarea Municipiului Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că în urma discuțiilor avute în cadrul comisiei de specialitate nr. 

3 s-a realizat o completare la art. 14 alin. (1) din acest regulament, legat de vechimea dosarelor, astfel vechimea 

să se ia în calcul de la data de când este complet dosarul și nu de la data depunerii la registratură, după cum 

urmează: ,,în cazul în care compartimentul de specialitate sau comisia constată că dosarul nu este complet, 

vechimea cererii va curge din momentul în care se face completarea dosarului în conformitate cu reglementarile 

prezentului regulament și a anexelor acestuia”. Dumneaei mai spune că au existat discuții în acest sens și în comisia 

de repartizare a locuințelor ANL și a celor sociale, întrucât este un punctaj acordat și pentru vechimea dosarului, 

iar comisiile au solicitat ca vechimea să se considere de la data la care dosarul este complet cu toate documentele 

necesare. 

D-l Viceprimar întreabă dacă este vorba despre un amendament la proiectul de hotărâre. 

D-na Secretar General spune că nu este vorba despre un amendament, fiind doar o completare la un alineat 

din regulament.   

D-l Viceprimar solicită transmiterea, ulterior, a materialului completat.   

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 366. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate închirierii, situate în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, parter,  ap. 3 către titularul contractului de închiriere.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 367. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 107082 

 Săcele, nr. cad. 1162/1/1/3, nr. top.  7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/1/3, în suprafață de 21 mp, situat în 

 Municipiul Săcele, zona pieții Electroprecizia. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 368. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului  categoria de folosință drum 

de exploatare - DE 1390/2. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor PNL.   

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că, inițial, în materialele de ședință nu s-au prezentat documente 

care să justifice existența acelui drum, fiind nevoiți să le solicite, iar acestea au fost prezentate în ședința pe comisii 

și întreabă, din moment ce existau, de ce sunt prezentate altele care nu au nici relevanță. Dumnealui mai spune că 

acest drum este pe UAT Brașov și că nu a regăsit în raportul de specialitate oportunitatea trecerii acestuia în 

patrimoniul Municipiului Săcele, atât timp cât este pe teritoriul UAT Brașov, întrucât se preia o stradă din Brașov 

pe care va trebui să o deszăpezim, să o amenajăm, astfaltăm, pietruim, etc., să se cheltuiască cu ea, acestea toate 

pe teritoriul unui alt UAT.  

D-na Secretar General spune că nu o ,,luăm”, întrucât este a Municipiului Săcele și nu este o situație singulară.  

D-l Popa Marius Cristian spune că se ajunge în situația ca între str. Nucului și pistă unde suntem în litigiu cu 

Municipiul Brașov. 

D-na Secretar General spune că dacă exista CF pe municipiu nu se ajungea în această situație. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, la fel cum se face acum atestarea la domeniu, o poate face și Municipiul 

Brașov. 

D-l Primar îl întreabă pe d-l consilier local Popa dacă este părtinitor în această situație, dacă se situează de 

partea UAT Brașov. 

D-l Popa Marius Cristian spune că ține cu bugetul local, pentru că în momentul în care acea stradă va fi în 

patrimoniul nostru va trebui să se cheltuie cu ea, ori nu este în Săcele.  

D-na Secretar General spune că și Municipiul Săcele are terenuri pe UAT Săcele. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu este vorba de terenuri, ci de faptul că este aici este o stradă. 

D-na Secretar General spune că această stradă trebuie reglementată din punct de vedere juridic.  

D-l Primar spune că este oportun și benefic să se facă acest lucru. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu contestă că este un lucru bun, dar generează cheltuieli. 

D-l Primar spune că nu va genera cheltuieli. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă ce se întâmplă dacă cineva construiește acolo, întrucât este intravilan și 

vine cu solicitări, cum ar fi să se deszăpezească.  

D-na Secretar General spune că mai există o stradă  în spate la Carrefour pe care Municipiul Brașov o vrea 

gratis, dar nu se poate acest lucru, întrucât propietar este Municipiul Săcele. 

D-l Viceprimar întreabă dacă Municpiul Săcele este proprietar acolo. 

D-na Secretar General spune că acolo este pe CAP Săcele.  

D-l Viceprimar spune că din punct de vedere administrativ este pe UAT Brașov, este vorba de limite 

administrativ teritoriale.  

D-na Secretar General spune că dacă Brașovul dorește aceste imobile, echitabil ar fi să dea ceva la schimb. 
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 D-l Popa Marius Cristian spune că este corect și atunci ar trebui să se meargă mai departe și să se identifice 

toate terenurile pentru care Comisia de Fond Funciar Săcele a dat teren și terenul se afla pe UAT Municipiul 

Brașov. 

D-l Primar spune că asta se dorește, dar toate se fac treptat.  

D-l Popa Marius Cristian spune că terenurile la care a făcut referire trebuie să ne fie date înapoi întrucât pe 

fond funciar se merge cu deficit de suprafață deoarece sunt 300-400 de ha, pentru că, din eroare, în loc ca dosarele 

să fie trimise la Brașov pe Legea nr. 10, le-a soluționat Municipiul Săcele pe Legea nr. 18 și Legea nr. 1. 

D-na Secretar General spune că și străzile din Cart. Noua, o parte, sunt pe CAP Săcele.  

D-l Popa Marius Cristian spune că toate sunt. 

D-na Secretar General spune că sunt și pe municipiu câteva.  

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că va exista și un CF în acest sens.  

D-l Popa Marius Cristian spune că ceea ce a susținut d-l Primar era oportun să se scrie în raportul de 

specialitate, că se reglementează situația pentru un schimb ulterior.  

D-na Secretar General spune că, pe viitor, în rapoartele de specialitate se vor oferi mai multe detalii. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 369. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind reactualizarea indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ,,Investiții  pentru  dezvoltarea și 

modernizarea infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea publică a Municipiului Săcele”, aprobați prin 

H.C.L. nr. 82/06.04.2017 și modificați prin H.C.L. nr. 30/28.02.2019. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 370. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 109296 Săcele, nr. cadastral 109296,  în 

suprafață de 441 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 1 abținere și 1 vot împotrivă   

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor  PNL.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 371. 

D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 115485 Săcele, nr. cadastral 115485, în 

suprafață de 425 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu  1 abținere și 1 vot împotrivă   

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din consilierilor PNL.  

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 372. 

D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 119771 Săcele, nr. cadastral 119771, în 

suprafață de 100 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor PNL.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 373. 

      D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 113310 Săcele, nr. cadastral 113310  în 

suprafață de 15800 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă și discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor PNL.  

D-l Președinte întreabă dacă sunt discuții, iar cum nu se înscrie nimeni la cuvânt, supune la vot proiectul de 

hotărâre.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 374. 

D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație a imobilului înscris în CF nr. 113373 Săcele, nr. cadastral 113373, în 

suprafață de 25000 mp,  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor  PNL.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 375. 

D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 119814 Săcele, nr. cadastral 119814 în 

suprafață de 1970 mp, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea formațiunii politice PNL.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 376. 

D-na Secretar General anunță că proiectul de hotărâre nu a trecut. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF nr. 119502 Săcele, nr. cadastral 119502  în 

suprafață de 1130 mp și construcția C1- casă de lemn 40 mp  proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat.   

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 1 abținere și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 2 – aviz nefavorabil, cu 1 vot pentru, 3 abțineri și 1 vot împotrivă  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 2 abțineri din partea consilierilor PNL.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge 18 abțineri. H.C.L. nr. 377. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru investiția 

,,Construire locuințe sociale în cartierul Gârcini din Municipiul Săcele, jud. Brașov”  – inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 378. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Construire locuințe sociale în cartierul Gârcini 

din Municipiul Săcele, jud. Brașov”  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 379. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea Procedurii privind acordarea de premii elevilor/tinerilor/sportivilor/antrenorilor cu domiciliul în 

Municipiul Săcele, care au obținut medalii de aur, argint, bronz la Campionatele Naționale, Sud-Est 

Europene/Balcanice/Central Europene, Europene, Mondiale sau la Jocurile Olimpice – inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 380. 

D-l Președinte anunță că ordinea de zi a fost epuizată și că există o înscriere la cuvânt, respectiv d-l Bârsan 

Gheorghe, căruia îi dă cuvântul. 

D-l Bârsan Gheorghe spune că dorește să expună situația pârâului Valea Morii care izvorăște din masivul 

Piatra Netedă și care este cunoscută, acolo deplasându-se și o comisie în control de la Protecția Civilă, Instituția 

Prefectului jud. Brașov, Consiliul Județean Brașov și Primăria Municipiului Săcele – Serv. Pompieri și întreabă 

ce s-a hotărât, ce se poate face pe viitor, întrucât situația este cunoscută și la nivel central. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că acolo există un proiect realizat în anul 2014, o documentație tehnică, 

probabil că anul viitor se va relua această documentație și se va încerca identificarea unor surse de finanțare, 

întrucât lucrarea este una de mare amploare, menționând că a mai prezentat aceste aspecte și că se așteaptă 

răspunsul de la acea comisie care s-a deplasat pe teren.  

    D-l Președinte anunță că se trece la interpelările din partea doamnelor și domnilor consileri locali.  

    D-l Jónás András ia cuvântul și  reiterează aspectele semnalate în cadrul ședinței ordinare de luna trecută, 

respectiv tăierea crengilor din zona aleilor. 

      D-na Balint Tunde Sara spune că la grădinița din Cernatu s-a înfundat canalizarea. 

     D-na Secretar General spune că apa deja curge pe strada Mihai Eminescu. 

     D-l Primar spune că trebuie intervenit cu vidanja acolo.   

     D-na Balint Tunde Sara spune că de 3 zile se revarsă, iar a doua problemă este cu privire la asfaltarea străzii 

Godri Janos, spre cimitire și întreabă dacă se va realiza în primăvară. 

     D-l Primar spune că s-a demarat din nou procedura legată de acordul-cadru de asfaltări și se dorește ca acest 

acord-cadru să fie încheiat în lunile februarie-martie, iar în primăvară să se poată relua proiectul. 

    D-l Florescu Marius ia cuvântul și spune că ar fi necesar ca treptele de la Grădinița nr. 5, Corpul B, necesită a 

fi reabilitate, respectiv se impune schimbarea gresiei. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și spune că are o întrebare, astfel în Cart. Ștefan cel Mare după ce s-au 

trasta liniile la parcări a înțeles că a mai rezultat un loc de parcare în plus și că firma care a trasat ar fi și montat 

un triunghi blocator, ca și cum parcarea ar fi deja luată, iar cetățenii de acolo, respectiv din zona bl. 44, vizavi de 

blocul ANL, sunt foarte revoltați că locul rezultat nu a fost scos la licitație și s-a și dat.                                      

     D-l Primar spune că se vor face verificări în acest sens. 

     D-l Președinte spune că acolo era marcat un loc pentru persoanele cu handicap.  

     D-na Popescu Gabriela ia cuvântul și întreabă cum are drept de pășunat stâna de lângă Pensiunea Piatra Netedă, 

întrucât oile de acolo coboară împreună cu câini agresivi și a atacat zilele trecute o mamă cu doi copii, o bătrână 

care își plimbă câinele și  mai întreabă ce se poate face deoarece sunt zone publice și acolo iese foarte multă lumea 

la plimbare și menționează că ciobanul nu poate stăpâni câinii, asistând personal la o astfel de situație.   
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     D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și spune că în fața magazinului Profi din Cart. Ștefan cel Mare este un 

autovehicul care este parcat de foarte mult timp acolo și împiedică folosirea eficientă a locului respectiv, 

menționând că se vehiculează că ar fi vorba de un sechestru, dar cine l-a instituit trebuia să îl și ridice.  

    D-na Stoica Gabriela spune că și la Dârbav mai sunt câteva mașini în aceeași situație. 

    D-l Munteanu Gheorghe spune că în Săcele sunt câteva zeci de copii ucrainieni și întreabă dacă cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă se are în vedere ceva și pentru aceștia. 

     D-l Primar spune că, din informațiile deținute, la Fast și la Ziurel sunt 17 copii, iar la pensiuni și persoane fizice  

sunt în jur de 50 și se va face pregăti ceva în acest sens.  

      D-l Munteanu Gheorghe spune că ar fi potrivit la aprinderea luminilor. 

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă când va avea loc festivitatea de aprindere a bradului.  

      D-l Primar spune că va avea loc în data de 5 decembrie, în ajun de Moș Nicolae, când va fi inclusiv caravana 

lui Moș Nicolae, așa cum a fost în fiecare an, inclusiv în Cart. Gârcini, iar orarul va fi făcut public.  

      D-l Florescu Marius întreabă dacă patinoarul va mai fi amenajat anul acesta. 

      D-l Primar spune că anul acesta nu va fi patinoar. Dumnealui spune că vor mai exista și alte convocări ale 

Consiliului Local și solicită să se dea curs favorabil acestora. 

      D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  15:42. 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                           APROBAT 

         CONSILIER LOCAL,                                                                          PRIMAR 

       Ing. CREȚU VALENTIN                                                          Ing. POPA VIRGIL 

       

 

 

 

 

 

                          Avizat 

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

                 C.J. ZAMFIR GETA 

                                

 

 

                                              

                 Elaborat 
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